

亞洲大學 會計與資訊學系 輔系課程規劃表

Minor Program Curriculum Plan for Department of Accounting and Information Systems, Asia University

應修總學分：33 學分

Total Credits Required : 33

校課程委員會通過次別：1143

Approved in the 1143 University Curriculum Committee meeting

類別 Category	科目名稱 Course Title	英文名稱 English Title	修課年 級 Year of the Program	修課學 期 Semester	學分 數 Credits	每週上課時數 Hours per week			備註(中文) Remarks (in Chinese)	備註(英文) Remarks (in English)
						講授 Lecture	實作(驗) Practice (laboratory)	實習 Intern		
(33)Department Core Courses 系核心課程 33 學分	會計學(二)	Accounting (2)	一 1 st	下 2 nd	4	3	2	0		
	中級會計學(一)	Intermediate Accounting (1)	二 2 nd	上 1 st	4	3	2	0		
	稅務法規	Tax Law	二 2 nd	上 1 st	3	3	0	0		
	成本會計學	Cost Accounting	二 2 nd	上 1 st	4	3	2	0		
	管理會計學	Management Accounting	二 2 nd	下 2 nd	4	3	2	0		
	中級會計學(二)	Intermediate Accounting (2)	二 2 nd	下 2 nd	4	3	2	0		
	高等會計學	Advanced Accounting	三 3 rd	上 1 st	4	3	2	0		
	電腦審計	Computer Auditing	三 3 rd	上 1 st	3	3	0	0		
	審計學	Auditing	三 3 rd	上 1 st	3	3	0	0		

備註：

1. 本課程規劃表適用於申請並核准通過後，自 115 學年度起實施之輔系學生。(含 115 學年度起開始修讀之學生)
2. 各學系二年級(含)以上之學生。
3. 學生修讀本系輔系，至少修滿本系規定 33 學分。若系定必修或所選之主修學程有科目相同者，須以本系所開之選修課程或另一個學程選修科目補足之。
4. 未修過會計學(一)之學生，需先修畢始得選讀。

Remarks:

1. This curriculum plan applies to students of the minor program whose applications have been approved and will take effect starting from the 2026 academic year.
2. Students in their second year or above in any department.
3. Students pursuing a minor in this department must complete at least 33 credits as required by the department. If any course overlaps with the department's required courses or the chosen major program, students must make up the credits with elective courses offered by the department or elective courses from another program.
4. Students who have not taken Accounting (1) must complete it before enrolling in this minor.

系所主管簽章：



(Signature of Department Chair)

學院院長簽章：



(Signature of College Dean)

